

ABOUT THIS FORM

E-mail Address

電郵地址





Contact Number

聯絡電話





"Jockey Club SolarCare Programme" Expressions of Interest Form

「賽馬會太陽能關懷計劃」意向表 Where did you hear about us:

To indicate the intention of your organisation to

關於此意向書 RETURNING THIS FORM	participate in the Jockey Club SolarCare programme* of CarbonCare InnoLab (CCIL), please complete the following. 請填妥下表以示貴 機構有興趣參與低碳想創坊賽馬會太陽能關懷計劃。 Email: alissa.tung@ccinnolab.org Mail: 18A, Seabright Plaza, 9-23 Shell Street, North Point	如何得知我們的活動: □ Referral 介紹 □ Social media 社交媒體(e.g. Facebook) □ Newsletter 通訊 □ Website 網站						
回覆此意向書								
ORGANISATION DETAILS 機構詳情								
Name of Organisatio	n	(English 英文)						
機構名稱		(Chinese 中文)						
Address of Organisation 機構地址								
Entity Registration 註冊種類	□ Tax-Exempted Charity 獲豁免繳稅的慈善團體 (Section 88 No《稅務條例》第 88 條編號:							
	□ Company Limited by Guarantee 註冊公司□ Others 其他 (please state:							
Types of Services 機構服務範疇								
Organisation Websit 機構網址	e 							
CONTACT PERSON DETAILS 聯絡人詳情								
Contact Person 聯絡人		Position 職位						











JOCKEY CLUB SOLARCARE PROGRAMME DETAILS 賽馬會太陽能關懷計劃詳情

Reason for joining the Jockey Club SolarCare programme 請問貴 機構參加賽馬會太陽能關懷計劃的原因

	Proposed address	Preferred area for	Type of Lease	Leasing	Renovation
	建議安裝場地及地	the construction	租約種類	Period	plan?
	址	建議安裝位置	[owner 物業持有人; lease from	租賃期	重建或大型
			commercial 商業租賃; lease from government 政府租賃; others 其他]		裝修計劃?
1					□ Yes 有
					□ No 沒有
2					□ Yes 有
					□ No 沒有
3					□ Yes 有
					□ No 沒有
4					□ Yes 有
					□ No 沒有
_	nature / Chop	<u> </u>		1	
簽	署/蓋印				
Na	me 姓名				
Po	Sition 職位 Date 日期				

擁有合適的安裝空間、日照範圍及產電效益的機構將獲優先考慮。

priority.











賽馬會太陽能關懷計劃

賽馬會太陽能關懷計劃由香港賽馬會慈善信託基金資助,旨在 推廣香港的可再生能源使用,以及發展社區服務平台。

該計劃積極響應政府最近的「上網電價」政策,其使命是加速 太陽能在本地社區的發展,增加可再生能源的應用並減少碳排 放。與此同時,該計劃將連繫綠色團體、非政府組織、政府部 門、電力公司、可再生能源專家和社會大眾,希望協助香港趕 上全球可再生能源發展水平,共同建設零碳香港。

活動簡介

低碳想創坊為太陽能關懷計伙伴提供免費太陽能系統的安裝, 諮詢和維護服務。 通過本計劃,我們的合作夥伴將:

- 在本機構的監督下獲得已審查的專業太陽能系統安裝服 務。
- 為非牟利機構建設穩定和長期的財政支持。
- 享受本機構提供的專業及長期維護服務和節能建議。

機構背景

低碳想創坊是個獨立非政府組織,致力培植及發展活躍的社 群, 並以年青人和學生為重點, 鼓勵他們通過創意、教育和行 動來應對氣候變化。我們特別注重跨界別持份者的參 與和以方 案為本的過程,以及提高全社區氣候變化議題的關注意識。

賽馬會太陽能關懷計劃的運作模式



我們的使命是鼓勵切合本土需要及全球挑戰 的創新方案,包括氣候公義、減低碳排放、 資源保育及 任何有助調適的氣候策略和增強 抗逆能力的行動。低碳想創坊是香港註冊非牟利機構,根據香港《稅 務條例》第88條獲得稅務豁免。











Jockey Club SolarCare Programme

Jockey Club SolarCare Programme is funded by the Hong Kong Jockey Club Charities Trust, with a view to promote the use of renewable energy in Hong Kong as well as to develop a community service platform.

This programme is an active response to the Government's recent Feed-in Tariff (FiT) policy. Its mission is to accelerate the application of solar energy within the local community to increase the use of renewable energy and reduce carbon emissions. At the same time, this programme will serve to connect green groups, NGOs, government departments, power companies, renewable energy experts and the Hong Kong public at large. It is hoped that this can help Hong Kong catch up with the global level of renewable energy development and together we can build a Zero Carbon Hong Kong.

CarbonCare InnoLab will provide solar system installation, consultancy and maintenance service to the SolarCare Partners. Through this programme, our partners will:

- receive vetted professional solar energy system installation service under the supervision of CCIL.
- received a stable and long-term financial support for NGOs capacity building.
- enjoy longstanding maintenance service and energysaving advice from professionals through CCIL network.

Model of Jockey Club SolarCare Programme NGOs a sustainable renewables service hub

Organisation Background

CarbonCare InnoLab (CCIL) is an independent community NGO dedicated to expanding the circle of people active on climate change innovation, education and action, with a strong focus on youth and students. We put special emphasis on multi-stakeholder engagement and solution-oriented processes, as well as awarenessbuilding across the community.

Our mission is to encourage innovation that is both relevant to local needs and which contributes to solving global challenges. This includes climate justice, carbon reduction, resource conservation and action that will assist adaptation and resilience building. CCIL is registered as a charity and based in Hong Kong.